
Robert Danielkiewicz       Słupsk, dnia 06.03.2018r. 

Radny Miasta Słupsk 

 

        Prezydent  

        Miasta Słupska 

 

        Robert Biedroń 

 

INTERPELACJA MIĘDZYSESYJNA 

 

Wykonując mandat radnego na podstawie obowiązujących przepisów zwracam się z interpelacją o 

udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania w zakresie lat 2016-2018: 

1. Ile wystąpiło w żłobkach, przedszkolach, szkołach podstawowych i ponadpodstawowych 

działających na terenie Słupska zidentyfikowanych przypadków wystąpienia wszawicy wśród 

dzieci i młodzieży? 

2. Ile na cel walki z wszawicą Miasto Słupsk przeznaczyło środków finansowych? 

3. Ile było przypadków dezynfekcji pomieszczeń i wyposażenia tych placówek? 

4. Czy problem był zgłoszony do Sanepidu? 

5. Czy w związku z tym zjawiskiem Prezydent Miasta zarządził szkolenia personelu ww placówek 

oraz spotkania z rodzicami – jeśli tak to ile i kiedy? 

6. Czy były podejmowane próby pozyskiwania środków zewnętrznych na ww cele? Ile, kiedy i z 

jakim skutkiem? 

 

 

(-) Robert Danielkiewicz 


